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                               Szanowny Pan  

         prof. Jacek Majchrowski 

         Prezydent Miasta Krakowa 

 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 Rada Miasta Krakowa przyjęła uchwałę o wprowadzeniu Parku Kulturowego 

Kazimierz ze Stradomiem, której przepisy weszły w życie 1 września 2022 roku. Jest to 

bardzo złożony dokument, który swoimi zapisami dotyka wielu przedsiębiorców.  

 

Dlatego bardzo proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

• Kiedy, kto i w jaki sposób poinformował przedsiębiorców prowadzących działalność 

na terenie Parku Kulturowego Kazimierz ze Stradomiem o zmianach nowych 

obowiązkach?   

• Czy przy podpisywaniu umowy o zajęcie chodnika pod ogródek przez 

przedsiębiorców z terenu Parku Kulturowego Kazimierz ze Stradomiem zostali 

poinformowani jak ich sytuacja się zmieni po 01.09.2022 roku.   

• Kto kontroluje przestrzeganie poszczególnych zapisów np. w zakresie godzin 

działania ogródków, emisji światła i dźwięku, nośników reklamowych, obostrzeń dla 

pojazdów wolnobieżnych z napędem elektrycznym?  

• Ile kontroli i ile zgłoszeń naruszeń przepisów o Parku Kulturowym Kazimierz ze 

Stradomiem odbyło się od 01.09. do dnia sporządzenia odpowiedzi? Jakie naruszenia 

wykryto, jakie były jej efekty i skutki (mandat, pouczenie itd.) ile naruszeń w 

zakresie godzin działania i przestrzeni ogródków, emisji dźwięku i światła przez 

podmioty gospodarcze wykryto?  

 

 

 

Z poważaniem  

 

Tomasz Daros   

Radny Miasta Krakowa     

 

 


